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Ärende Beskrivning Uppg/ansvar 
 

§1 Mötet öppnas 
 

Annika öppnar mötet kl 19:00 och hälsar alla välkomna. 
Närvarande:  Annika Svensson,  Ulf Larsson,  Anneli Wiklund,  Kjell Larsson,  Susanne Juuso,  Birgitta 
Öhman,  Conny Lindkvist,  Andre Johansson,  Peter Åström 

 

 

§2 Utvärdering av säsongen 
 

P/F 0405: Det har varit en bra säsong. De har haft bra träningstider, en föräldragrupp är uppstartad och 
gör ett bra jobb. Det finns förbättringsbehov/förändringsbehov i ledarfrågan,  just nu är laget sårbart när 
det är Sussi och Kari Juuso som delar på tränar-rollen.  
Sussi/Kari får försöka ta hjälp/engagera handbollsintresserade ”lag”-föräldrar.  
Truppen består av 14 killar och 12 tjejer, fördelade på 14 st 04:or, 11 st 05:or och 1 st 06:a.  
Det finns också önskemål om ledarutbildning. 
 
P02/03: Under säsongen har 13 st 03:or och 15 st 02:or spelat och tränat. Det finns utsedd föräl-
dragrupp och en ekonomiansvarig.  Grabbarna har haft säsongsavslutning på Piteå Havsbad. 
 
F99: I truppen finns 17 tappra tjejer och 2 ledare. Det har gått bra för tjejerna och de är klara för spel i 
UNM.  D v s deras säsong pågår fortfarande  
 
P95: Inledningsvis på säsongen bestod truppen av 17 spelare. Idag är några skadade och i slutet av sä-
songen tränade/spelade 12 grabbar. Den försvagade truppen (till numerären) har medfört att laget har 
dragit sig ur DM och slutspelet. Säsongsavslut i och med deltagande i Sundsvalls-cup. 

 

 
 
 
 
Sussi/Kari 

§3 Utbildning Det är identifierat ett utbildningsbehov i de yngre trupperna. Annika informerar att det kommer att 
hållas en basutbildning i maj. Hon skickar ut inbjudan via mail till tränarna, som får anmäla sitt intresse. 
 

Annika 

§4 Säsongsplanering 
NHF-möte 
 

Nedanstående är synpunkter och önskemål som ska tas upp på den träff som NHF inbjuder till här 
under våren.  
 
Flera av lagen tycker att seriesammandragen varit ojämnt fördelade under säsongen med färre på hösten 
och fler på våren.  (För P02/03 blev det handbollsspel flera helger i rad efter juluppehållet) 
Det är också problem med att anordna sammandrag med flera årgångar av lag (dubbel-årgångar) under 
en helg (både lördag och söndag) Det är problem att få tillgång till sporthallen en hel helg. 
 
Det måste också bli större uppslutning på sammandragen. P02/03 har under flera sammandrag fått spela 

De som åker på 
NHF-träffen 
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flertalet av matcherna mot Strömnäs F03 (i olika konstellationer) Inget ont i det, tjejerna bjuder på 
massivt motstånd,  men det är roligt att möta andra lag också. 
 

Det finns ett önskemål att sammandragsplaneringen kommer ut i god tid, för att lagen ska kunna pla-
nera och boka hallen. 
 

§5 Brukarmöte med Thomas Ledarna vill att det framförs att det är mycket ostädat efter innebandysammandragen (ex popcorn). 
Det finns också ett önskemål om en städmaskin för att enkelt kunna ta bort klistret från golvet. 
Om det startas upp ett nytt lag (06:or) och det finns behov av att använda Gamla Gympan, behöver den 
salen kompletteras med små handbollsmål. 
 

Kjell 

§6 Material/redskap 
 

Ulf har köpt in nya bollar till de små lagen. De har lite hårdare ytterhölje och är inte godkända för 
matchspel. De används på träningarna och förmodas hålla längre än de vanliga bollarna. 
F99 behöver nya bollar och två st poängvändare behöver köpas in. 
 

 
 
Ulf köper in 

§7 Träningstider 
 

Annika har gjort ett förslag till träningstider i hallen för kommande säsong.  Man kan konstatera att det 
finns många viljor att ta hänsyn till. I övrigt tyckte ledarna att det var ett bra förslag.   
Förslaget på träningstider läggs ut på sektionens hemsida på laget.se.  
Ett förslag som framkom under mötet var att ev nytt 06-lag kan kanske förlägga en träning i Gamla 
Gympan.   

Handbollssektionens styrelse fastställer den slutliga träningsplaneringen för kommande säsong. 
 

 
 
 
 
 

Styrelsen 

§8  Övrigt Handbollsförrådet behöver städas ur. Om alla lag ser till att samla ihop sina saker och förvara dem i sitt 
eget skåp, ser Annika till att det allmänna utrymmet/golvet städas. 

 
Ulf/Annika 

 
Öjebyn den 2/4 2012 
 
 
Annika Svensson Anneli Wiklund 
Ordförande Sekreterare  
 


